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Verslag 127e algemene ledenvergadering “Fortius” 29 maart 2023 

 

Aanwezig  63 leden (zie presentielijst)  

 

1. Opening vergadering en vaststelling agenda en korte beschouwing jaar 2022 

De voorzitter, Charley Smink opent de 127e algemene ledenvergadering van Fortius en heet 

iedereen van harte welkom. Sinds oktober is Charley in de functie van voorzitter begonnen 

en heeft daardoor niet heel 2022 actief meegemaakt. Hij nodigt leden dan ook uit voor 

aanvullende toelichtingen, mooie aanvullingen om terug te blikken op het jaar 2022.  

Leden geven aan dat men weer blij is dat er weer met elkaar getraind en gesport mocht 

worden en dat het jubileumfeest in 2022 ook weer een positieve happening was na de corona 

tijd. 

 

Het was de bedoeling om het “Fortius Jaarplan 2023” te presenteren, maar het bestuur heeft 

nog input nodig van de diverse afdelingen. In april zal het bestuur hiermee verder gaan, 

waarna het jaarplan gepresenteerd zal worden in mei. De speerpunten uit 2022 zullen de 

leidraad zijn voor het jaarplan. Het bestuur hoopt aankomende 3 jaar een basis te kunnen 

leggen voor al deze speerpunten zoals deze eerder zijn aangegeven in de 

ledenbijeenkomsten van november 2022. 

 

De secretaris Jan van Dalen neemt het woord en memoreert het overlijden van de volgende 

leden/vrijwilligers: 

• Joop Venhorst is overleden op 87 jarige leeftijd, was 18 jaar lid 

• Joop van den Brink, op 89 jarige leeftijd, was 72 jaar lid 

• Lida van Gink, op 78 jarige leeftijd, was 41 jaar lid 

• Karel Melger, op 84 jarige leeftijd, was 55 jaar lid 

• Jan de Kok, op 82 jarige leeftijd, was 29 jaar lid 

De ledenvergadering herdenkt hen met een moment van stilte. 

 

De ledenvergadering gaat akkoord met de agenda. 

  

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

De ingekomen brief van de voorzitter van de Stichting Overdekte Accommodatie Reeweg 

(SOAR) met als onderwerp toestemming lening aanschaf zonnepanelen, wordt behandeld 

bij agendapunt 8. 

 

De secretaris, Jan van Dalen, noemt de namen van de leden op, die zich afgemeld hebben 

voor de vergadering. 

  

3. Notulen ledenvergadering van 30 maart 2022 en buitengewone ledenvergadering van 

5 oktober 2022 

 

Er waren geen opmerkingen over de notulen van 30 maart 2022, derhalve werden deze 

vastgesteld.  
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Ledenvergadering 5 oktober 2022 m.b.t. punt 8 rondvraag. 

Elbert Dekker, algemeen bestuurslid, geeft hierop een aanvulling. In het 2e kwartaal 2023 zal 

de genoemde renovatie door de Gemeenteraad behandeld worden. De 

atletiekaccommodatie wordt wellicht gerenoveerd. De gemeente Dordrecht wil graag dat er 

grote atletiekwedstrijden gaan plaatsvinden, dus hopelijk helpt dit om onze wensen uit te 

kunnen voeren. Denk aan een nieuwe toplaag, nieuw grasveld, nieuwe indeling, nieuwe 

bekabeling onder de grond e.d.. De verlichting gaat vervangen worden door led verlichting. 

Het is niet gezegd dat dit al dit jaar allemaal doorgaan kan vinden. 

 

Verder waren er waren geen opmerkingen over de notulen van 30 maart 2022, derhalve 

werden deze vastgesteld.  

  

4. Jaarverslag 2022 van de secretaris, afdelingen en commissies  

 

De secretaris geeft in het kort een weergave van het verslag. 

Begin van jaar 2022 zat Nederland nog in een lockdown ten gevolge van de corona epidemie. 

In het eerste kwartaal werden de coronamaatregelen in rap tempo afgebouwd. De sporthal 

en kantine konden weer open. Er kon weer volop getraind en gesport worden. Wedstrijden, 

zowel indoor, op de baan en weg vonden weer plaats. Beperkingen zoals controle op het 

Corona Toegang Bewijs en mondkapjes werden ingetrokken. En nu een jaar later zijn wij dit 

allemaal bijna vergeten. Maar voor “Fortius” heeft dit diepe sporen achtergelaten. Zeker 500 

leden hebben hun lidmaatschap opgezegd. “Fortius” is de rijks-en gemeentelijke overheid 

dankbaar voor de financiële ondersteuning.  

 

Daarnaast dankbaarheid voor de vele vrijwilligers die “Fortius” trouw zijn gebleven en 

gezorgd hebben voor de continuïteit van de vereniging. Dankzij hen is het mogelijk dat 

wedstrijden/competities en buitensportse (jeugd) activiteiten worden georganiseerd, 

trainingen en lessen plaatsvinden, record lijsten worden bijgehouden, gecommuniceerd 

wordt, onderhoud wordt gepleegd, kantine open is, administratie wordt gedaan en bestuurd 

wordt. Waarvoor DANK! 

Tevens iedereen bedankt voor zijn of haar bijdrage aan het jaarverslag 2022.  

In het jaarverslag wordt een gedetailleerd overzicht gegeven van de activiteiten en is te 

vinden op de website www.fortiusdrechtsteden.nl 

De ledenvergadering gaat akkoord, onder dankzegging aan de secretaris, met het 

jaarverslag 2022  

  

5. Financieel verslag 2022 van de penningmeester, verslag kascontrolecommissie  

De penningmeester, Peter Hamers, presenteert het financieel jaarverslag 2022. Aan dit 

verslag zijn de balans per 31 december 2022 en het verslag van de kascontrolecommissie 

toegevoegd. 

 

• Inkomsten 2022 waren hoger door de corona regelingen. 

• Contributie blijft achter 

• Kantine heeft meer opbrengst gerealiseerd 

• Uitgaven fors hoger dan 2021, voorgaande jaar veel corona steun met dank aan de 

vorige penningmeester 

• Fors negatief resultaat 

 

Huur accommodatie is de huur van het gebouw met een onderverdeling van de sporthal, 

fitness-en groepslessenruimte, de kantine en de kleedkamers. Huur derden: is de ruimte 

voor de worstelafdeling elders. 

http://www.fortiusdrechtsteden/
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Energiekosten zijn ook opgenomen in de huur van de SOAR  

 

Het verzoek is om voortaan ook een overzicht te verstrekken van de SOAR, zodat de leden 

een beter overzicht hebben, omdat zij ook verantwoordelijk zijn voor de stichting. 

Het bestuur wordt wel elk jaar op de hoogte gesteld. Het vindt dit een goede suggestie. Het 

bestuur zal dit met het bestuur van de SOAR overleggen. 

 

Er wordt gevraagd of onze liquide middelen wel bij voldoende diverse banken zijn 

ondergebracht. Per bank is namelijk maar € 100.000,00 gedekt, dus wat als er een bank 

omvalt wat betekent dit dan voor ons geld? Het bestuur zal hier naar kijken. 

 

Peter Hamers wordt als penningmeester bijgestaan door Annelies van de Kolk 

(boekhouding) en Harrie Schellekens (ledenadministratie). Zij hebben een belangrijke 

bijdrage aan het verslag geleverd. 

 

Vraag over de balans: 

Wat gaan we doen met de saldi van de club van 50 (Parthenon) en club van 100 (Hercules)? 

Vorig jaar al over gesproken, maar er is destijds ook niets over besloten. Er wordt 

aangegeven dat het gaat om zaken ter ondersteuning van de vereniging. In het verleden zijn 

door de clubs schenkingen gedaan, b.v. inrichting van de kantine, beamer met beeldscherm, 

lichtkrant, spullen voor de jeugd. De clubs bestaan niet meer. Het bestuur zal suggesties 

doen. 

 

De kascontrolecommissie, bestaande uit John van Belle, Marie Louise Ruben en Hank 

Winters, hebben de boeken en financiën over 2022 gecontroleerd en hiervan het verslag 

over 2022 opgemaakt. De commissie legt aan de ledenvergadering het advies voor om het 

bestuur te dechargeren voor het boekjaar 2022. 

De ledenvergadering verleend decharge aan het bestuur en gaat akkoord met financieel 

jaarverslag 2022. 

  

6. Begroting 2023 

Peter geeft aan dat we een financiële uitdaging hebben voor dit jaar 2023. Wat willen we dit 

jaar en wat is er mogelijk. Ambitie is er en is noodzakelijk. De afgelopen jaren zijn de 

investeringen op materiaal en in de leden en vrijwilligers achtergebleven. De begroting wordt 

doorgenomen. De prognose is dat het ledental met 5% zal stijgen. Een grote tegenvaller zijn 

de hoge energieprijzen, waardoor “Fortius” erg veel geld moet afdragen aan de SOAR. 

De lening aan de SOAR, zie punt 8, en aanschaf van de nieuwe fitnessapparatuur komt niet 

ten laste van de begroting 2023, maar wordt gefinancierd uit de reserve. 

 

Het bestuur heeft lang nagedacht en is van mening dat contributieverhoging noodzakelijk is. 

Het bestuur heeft een check gedaan bij aantal andere atletiek verenigingen. Wij zijn omni-

vereniging. De vergelijking gaat niet helemaal op, omdat bij “Fortius” voor de zelfde 

contributie diverse activiteiten mogelijk zijn. Het doel voor het bestuur is een sluitende 

begroting, daarom is het voorstel de contributie te verhogen met  € 6,00 en € 3,00 per maand. 

  

Er wordt een discussie over gevoerd. Sommige leden zijn bang dat mensen hierdoor hun 

lidmaatschap op zullen zeggen, vooral misschien door b.v. leden van de weg atletiek die ook 

thuis kunnen hardlopen en geen gebruik maken van alle andere faciliteiten van de omni 

vereniging die “Fortius” is. 
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Er wordt gesproken of het jaarlijks indexeren van de contributie voortaan niet beter is om te 

doen.  

 

Het bestuur is van mening dat de lopende kosten gedekt moeten worden door de contributie 

en andere inkomsten. 

 

Na algemene stemming gaat de meerderheid van de ledenvergadering akkoord met het 

voorstel om de contributie te verhogen per 1 april 2023. Echter bij nader inzien heeft het 

bestuur besloten de uitvoering pas per het 3e kwartaal 2023 uit te voeren. 

 

De voorzitter geeft aan dat 2023 op alle niveaus zal gaan over investeren. 

De ledenvergadering stemt in met de begroting 2023. De penningmeester wordt bedankt 

voor de financiële overzichten. 

  

7. PAUZE 

 

8. 

 

Voorstel verstrekken lening aan de SOAR t.b.v. de aanschaf van de zonnepanelen 

Joke Heijmans is sinds 15 jaar voorzitter van de Stichting Overdekte Accommodatie Reeweg 

(SOAR). Joke geeft achtergrond informatie. De DK & AV Hercules en de AV Parthenon 

wilden samen een hal bouwen. Hiervoor is gezamenlijk de SOAR opgericht. 

 

De stichting is verantwoordelijk voor de exploitatie en het onderhoud (zowel binnen als 

buiten) van de “Fortiushal”, voorheen Reeweghal. Denk aan de recente nieuwe led 

verlichting, vloer in de hal, onderhoud van de douche ruimte, schilderwerk ed.  

 

De inkomsten van de stichting zijn huren en subsidies. Huren zijn o.a. kantine en halhuur 

van “Fortius”, badminton, handbal, hockey, zaal voetbal enz. De ateliekaccommodatie is van 

de gemeente Dordrecht. Subsidies van de gemeente. In ruil claimen zij een aantal uren voor 

andere Dordtse sportverenigingen. Daarnaast o.a. kleedkamer subsidie. 

 

Er is een meerjarig onderhoudsplan, met geldelijke reserveringen. De stichting probeert de 

hal zo energie zuinig mogelijk te maken, zoals bijv. de recent aangelegde ledverlichting. 

 

Joke legt uit waarom er in het verleden niet gekozen is voor overname van de zonnepanelen. 

Voorheen hadden we “slechts” € 15.000,00 euro aan energiekosten. Investeren in 

zonnepanelen zou 30 jaar duren om dit terug te verdienen. De recentelijke prijsstijging van 

de energiekosten naar € 127.000,00, maakte dat het nu wel aantrekkelijk werd om 

zonnepanelen aan te schaffen. De zonnepanelen zijn 3 jaar oud. 

 

De stichting ontvangt huur van de zonnepanelen die op het dak liggen. De zonnepanelen 

zijn echter niet van de stichting. De stichting is nu in de gelegenheid om de zonnepanelen 

over te nemen. Voor deze zonnepanelen moet de stichting een zeer groot bedrag. De 

stichting kan zelf de helft hiervan opbrengen. Voor de andere helft moet de stichting een 

lening aanvragen. “Fortius” wil dit bedrag renteloos lenen aan de stichting. De vraag is of de 

leden van “Fortius” hiermee in kunnen stemmen. 

 

Er worden nog vragen gesteld. Er is nog niet bekend of de huur van “Fortius” verhoogd wordt. 

De eerste stap is zorgen voor onze eigen stroom, dat wat over blijft gaat naar energie 

leveranciers, in de nieuwe constructie. Momenteel gaat alle opgewekte stroom gelijk naar 

buiten en dus niet naar de stichting. De verwachting is dat we in staat moeten zijn om 

minimaal 25-50% in onze eigen energievoorziening te voorzien met de zonnepanelen. 
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Er wordt ook onderzocht hoe we de opgewekte stroom kunnen opslaan om zelf te gebruiken. 

Er zijn 3 scenario’s en zelfs in het sombere scenario is er voordeel. Er wordt zelfs nagedacht 

over extra panelen. 

 

Warmte van HVC wordt ook gebruikt. Er zal altijd een energiebedrag met een energiebedrijf 

blijven bestaan, als back-up in de avond en voor warmte opwekking. 

 

In de brief die naar alle leden is gestuurd kan je alles nogmaals nalezen.  

 

Er wordt gestemd over het voorstel om de lening te verstrekken aan de stichting. 

De ledenvergadering gaat unaniem akkoord met het verstrekken van de lening. 

  

9.  Rondvraag 

De site van Fortius lijkt gedateerd. Bram Franke geeft aan dat worstelen.nl een nieuwe 

website heeft gemaakt, waardoor er veel leden zijn gegenereerd. De vraag wordt gesteld of 

dit ook iets voor “Fortius” zou kunnen zijn De commissie Social Media van “Fortius” wil graag 

in contact komen met deze persoon die deze site heeft maakt. De contact gegevens zullen 

worden uitgewisseld. 

  

10. Sluiting 

De voorzitter, bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng en sluit de 127e 

ledenvergadering. 

 


